
 
Hakijan etunimi ja sukunimi         ANSIOLUETTELO 
Syntymäaika      päivämäärä 
Kotiosoite 
Puhelinnumero 
Sähköpostiosoite 
 
 
TYÖKOKEMUS 
 
Luettele aiemmat työnantajasi, tehtäväsi ja työsuhteiden kestot. Luettele 
työkokemus aikajärjestyksessä niin, että viimeisin työkokemus tulee 
ensimmäiseksi. 
 
KOULUTUS 
 
Luettele koulutuksesi. Laita viimeisin koulutus ylimmäksi. 
 
OSAAMINEN 
 
Kerro, millaisia työelämän taitoja sinulla on. 
 
KIELITAITO 
 
Kerro, mitä kieliä osaat. Kerro, miten hyvin osaat niitä. 
 
IT-TAIDOT 
 
Luettele ne tietokone-ohjelmat, joita osaat käyttää. Kerro, kuinka hyvin osaat 
niitä käyttää. 
 
JÄRJESTÖTOIMINTA / LUOTTAMUSTEHTÄVÄT 
 
Kerro, millaista kokemusta sinulla on järjestötoiminnasta. Kerro myös, jos olet 
ollut luottamustehtävissä. 
 
HARRASTUKSET 
 
Kerro, mitä harrastat ja mistä olet kiinnostunut. 


